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Številka: 214-01/16-6/ EPA 1401-VII 
Ljubljana, 16. september 2016 
  
Komisija Državnega sveta za državno ureditev je, na podlagi drugega odstavka 56. člena  
Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05 - uradno prečiščeno besedilo, 95/09 – 
odl. US, 21/13 - ZFDO-F) in 20. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 
73/09, 101/10, 6/14 in 26/15), sprejela naslednje  
 

M n e n j e 
 

k Poročilu o izvajanju Resolucije o nacionalnem programu preprečevanja in zatiranja 
kriminalitete za leto 2015  

 
Komisija za državno ureditev (v nadaljevanju komisija) je na 77. seji 7. septembra 2016 
obravnavala Poročilo o izvajanju Resolucije o nacionalnem programu preprečevanja in 
zatiranja kriminalitete za leto 2015, EPA 1401 - VII (v nadaljevanju: poročilo), ki ga je v 
obravnavo Državnemu zboru predložila Vlada RS (v nadaljevanju: predlagatelj). 
 
Komisija se je seznanila s poročilom. 
 
Oktobra 2012 je bila v DZ sprejeta Resolucija o nacionalnem programu preprečevanja in 
zatiranja kriminalitete za obdobje 2012–2016. Poročilo prikazuje uresničevanje resolucije 
2015. Cilj resolucije je stalno zagotavljanje varnosti ljudi v RS in doseganje cilja, da bi se 
ljudje počutili varno. Resolucija izpostavlja 13 področij preprečevanja in zatiranja 
kriminalitete, od premoženjske in gospodarske kriminalitete do varovanja okolja, pomoči 
žrtvam kaznivih dejanj, strah pred kriminaliteto, obveščevalno vodene policijske dejavnosti in 
izvrševanje kazenskih sankcij.  
 
Za koordinacijo in nadzor nad izvajanjem Resolucije skrbi medresorska delovna skupina, 
strokovnjaki s posameznih ministrstev in organov, strokovnjaki iz znanstveno raziskovalnih 
ustanov, organizacij civilne družbe in predstavniki občin. Vodenje delovne skupine opravlja 
predstavnik Ministrstva za notranje zadeve. Delovna skupina usklajuje, usmerja in koordinira 
delo posameznih nosilcev in spremlja izvajanje nalog. Skupina definira probleme in išče 
rešitve in predlaga prednostna področja delovanja. Vlada RS enkrat letno obravnava poročilo 
delovne skupine o izvajanju resolucije in jo predloži DZ. 
 

* * * 
 
Komisija je pohvalila opravljeno delo medresorske delovne skupine in strokovnjakov s 
posameznih ministrstev in iz različnih ustanov in organizacij in predstavnikov občin. Državni 
svetniki so poudarili pomen sodelovanja in povezovanja, kar povečuje kakovost pripravljenih 
programov in omogoča njihovo nadgradnjo. Sodelujoči, ki prihajajo iz različnih okolij, tudi 



 
 

2 
 

lažje definirajo problematična področja, na katera je treba usmeriti pozornost in pripraviti 
projekte za njihovo reševanje.  
 
Predstavljeno poročilo prikazuje uresničevanje resolucije 2015, ki se konec 2016 izteka, zato 
je komisijo zanimalo, kako se bodo vsebine resolucije izvajale po 2016. Ali bo pripravljena 
resolucija za naslednje obdobje ali se bodo projekti, katerih cilj je stalno in dolgotrajno 
zagotavljanje varnosti ljudi v RS, uresničevali kako drugače? Predstavnik predlagatelja je 
komisiji zagotovil, da se pripravlja ekipa, ki naj bi opravljala delo tudi v prihodnje, zbranega 
znanja je ogromno, prav tako pa je bilo v preteklih letih narejeno veliko povezav z drugimi 
organizacijami - NVO, fakultetami, lokalnimi skupnostmi, ki so doprinesle svoj del k uspešno 
zaključenim projektom.   
 
Komisijo je zanimalo, kako so predlagatelji zadovoljni z uresničevanjem ciljev resolucije 2015 
in kako v celotnem obdobju trajanja resolucije. Predlagatelj je državnim svetnikom  pojasnil, 
da so bili 2015 vsi zastavljeni cilji v celoti ali delno uresničeni, razen enega. Šlo je za 
viktimizacijsko študijo, ki naj bi jo v okviru projekta EU opravil Statistični urad Slovenije in je 
bila načrtovana že od 2011. Opravljene so bile pilotne raziskave in postavljena metodologija, 
vendar na nivoju EU ni bila sprejeta uredba, ki bi bila podlaga za izvajanje ankete, zato so 
bile na ravni EU vse aktivnosti ustavljene, s tem pa je projekt tudi pri nas zastal. Predlagatelj 
je izpostavil, da so poročila za vsako leto zelo konkretna in če strategija predvideva naloge 
na nekem področju, to pride med prioritete tudi na ostalih ministrstvih, kar je za 
uresničevanje projekta pomembno in je tudi bolj uspešen. Izpolnjevanje ciljev pa ocenjujejo 
na okoli 90 % in menijo, da je to zelo dobro.  

 
* * * 

 
Za poročevalca na seji matičnega odbora je bil določen državni svetnik Rajko Fajt.  
      
                                                                                                          

Predsednik 
                                                                                                 Rajko Fajt, l.r. 
 


